
Motion till årsmötet 2019-08-20 i Bridgeklubben Karlskrona 
 
Hej styrelsen och tack för ert arbete med klubben! 
 
För att minska krångel med kontanter och underlätta inte minst för spelledarna 
tycker 
jag vi bör avskaffa festbridgekuponger, presentkort och kontantvinster mm. 
Kontantvinster, lotterivinster, städkompensation, jourkuponger samt eventuella 
andra interna utgifter bör istället kompenseras med spelkuponger vilka trycks 
upp i numrerat antal som får cirkulera inom klubben och därmed möjliggöra 
uppdatering av klubbens interna skulder. Värdet på spelkupongerna bör täcka 
spelavgiften i samtliga återkommande tävlingar. För festbridgen bör maten 
betalas för sig och lotterivinsterna (liksom lotterivinster i eventuella andra 
lotterier) utgöras av 3, 2 respektive 1 poäng spelkupong att användas valfri 
spelkväll. 
 
Klubben bör även skaffa en ”QR-kod” för smidig Swishning av spelavgifter. 
 
Håkan Andrén 
 
 
 
Styrelsens Yttrande: Styrelsen har ett eget förslag angående  kontantpriser 
men tycker att delar av förslaget är bra. 

 

 


